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A Felügyelő Bizottság tagjai:  Nagy Péter – felügyelő bizottsági elnök 

Barcsa Levente Koppány – felügyelő bizottsági tag 
Kulyó Gergő – felügyelő bizottsági tag 

 
Az elnökség tagjai:   Eszterhai Marcell – elnök 

Paragh Bianka – elnökhelyettes 
Zelenák Dávid – szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök 
Bódig Péter István – rendezvényszervezésért felelős                                   
elnökségi tag 
Dibusz Bendegúz – külügyekért felelős elnökségi 

tag 
Dr. Horváth Dominik – diákjólétért felelős elnökségi 

tag 
Nagy Róbert – sportért felelős elnökségi tag 
Sövegjártó Virág – kutatásszervezésért és tudományért 
felelős elnökségi tag 
Vályi Nagy Dávid – hallgatói szolgáltatásokért felelős 
elnökségi tag 
Varga Levente Tamás – szakmai szövetségekért 
felelős elnökségi tag 

 
Jelen vannak: Csatolt jelenléti ív 
 
  



 

 

Előzetesen kiküldött napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának és 

tagönkormányzatainak Etikai Chartájának megerősítése 
4. Elnökválasztás 
5. Elnökségi tagok választása 
6. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása 
7. Választmányi tagok és póttagok választása 
8. Egyebek 

 
Végleges napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. Elnökválasztás 
4. Elnökségi tagok választása 
5. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása 
6. Választmányi tagok és póttagok választása 
7. A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának és 

tagönkormányzatainak Etikai Chartájának megerősítése 
8. A HÖOK álláspontja és javaslatai az OMHV fejlesztési 

lehetőségeiről 
9. A HÖOK álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények 

átláthatóságáról 
10. HÖOK Országos Hallgatói Egészségtervező Program 
11. Alapszabály-módosítás 
12. Egyebek 

 
  



 

 

 

Kőszegi Gergő: Köszönti a vendégeket, kiemelve Dr. Varga-Bajusz 

Veronikát, a Kulturális és Innovációs Minisztérium államtitkárát, prof. Dr. 

Miseta Attilát, a Pécsi Tudományegyetem rektorát, és Dr. András Istvánt, a 

Magyar Rektori Konferencia alelnökét, a Dunaújvárosi Egyetem rektorát.  

 

Eszterhai Marcell: Felkéri Schwartzenberger Anna Lilit a jegyzőkönyv 

vezetésére. 

 

Schwartzenberger Anna Lili: Vállalja a jegyzőkönyv vezetését. 

  

Eszterhai Marcell: Felkéri Nagy Pétert, a Felügyelő Bizottság elnökét, hogy 

állapítsa meg a Közgyűlés összehívásának szabályosságát, ismertesse a 

felvett mandátumok számát és nyilatkozzon a határozatképességről. 

 

Nagy Péter: Kijelenti, hogy a Közgyűlés egyébként szabályosan lett 

összehívva, az Alapszabálynak megfelelő módon és időben. Ismerteti, hogy 

a 405 felvehető mandátumból 313 mandátumot vettek fel, így az ülés 

határozatképes. Felszólítja a mandátummal rendelkezőket, hogy emeljék 

magasba mandátumaikat. Megállapítja, hogy mind a 313 mandátum jelen 

van. Kijelenti, hogy elnökjelöltet a mandátumfelvételig lehetett jelölni, egy 

jelölés érkezett, Eszterhai Marcell személyében. Ismerteti, mely intézmények 

jelölték az elnökjelöltet. 

 

Kőszegi Gergő: Felkéri Dr. Varga-Bajusz Veronikát beszéde megtartására. 

 

Dr. Varga-Bajusz Veronika: A magyar felsőoktatás megújításáról mond 

beszédet, kiemelve a nemzetközi rangsorokban elért eredményeket, a 

kampuszok megújítását, az egyetemi finanszírozás átalakítását. Kiemeli a 

HÖOK Felsőoktatási Mentorprogramját és a sporttámogatást, az olimpiai 



 

 

sikereket, valamint a Pannónia Program eredményeit. Eredményesnek 

tekinti az ösztöndíjrendszer átalakítását, valamint megemlíti a 

kollégiumfejlesztési program és a Diákváros projekteket, továbbá a 

Diákhitel-konstrukciókat. Dicséri a HÖOK-ot a Neptunnal kapcsolatos 

javaslatai és a gólyatábori helyzet rendezésével kapcsolatban, valamint 

reményét fejezi ki a jövőbeni konstruktív együttműködés kapcsán.  

 

Kőszegi Gergő: Felkéri Dr. Miseta Attilát, a Pécsi Tudományegyetem 

rektorát, beszédének megtartására.  

 

Dr. Miseta Attila: Beszédében köszönti a vendégeket és kiemeli, hogy az 

egyetemek peremfeltételei és lehetőségei látványosan javultak, azonban a 

fejlesztések kapcsán további teendők vannak. Reményét fejezi ki, hogy a 

nemzetközi mobilitási kérdések hamarosan megoldódnak.  

 

Kőszegi Gergő: Felkéri Dr. András Istvánt, a Magyar Rektori Konferencia 

alelnökét, a Dunaújvárosi Egyetem rektorát beszéde megtartására. 

 

Dr. András István: Köszönti a megjelenteket és átadja Borhy László Elnök Úr 

üdvözletét, aki berlini kiküldetés miatt nem tud jelen lenni. Dicséri a HÖOK-

ot az árvízi védekezés idején nyújtott szervezési munkájáért, a Külhoni 

Program és a Mentorprogram eredményeiért, az SHMH eredményeiért és a 

sportolás iránti elkötelezettségéért. Kiemeli a Hallgatók Ügyvédje 

programot és a vezetőképzőt. Kifejezi az MRK elköteleződését a HÖOK 

segítésében.  

 

Eszterhai Marcell: Felkéri Dr. Horváth Dominikot, hogy levezető elnökként 

vezesse az ülést. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az előző esti Választmányi 

ülésen a Választmány támogatta Dr. Horváth Dominik levezető elnökségét. 

Megkéri Dr. Horváth Dominikot, hogy röviden mutatkozzon be. 



 

 

 

Dr. Horváth Dominik: Röviden bemutatkozik és köszönt mindenkit Pécsett. 

Ismerteti az előzetesen kiküldött napirendet. Jelzi, hogy négy új napirend-

javaslat érkezett: 

1. A HÖOK álláspontja és javaslatai az oktatói munka hallgatói 

véleményezésének fejlesztési lehetőségeiről 

2. A HÖOK álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények 

átláthatóságáról 

3. HÖOK Országos Hallgatói Egészségfejlesztő Program 

4. Alapszabály-módosítás, székhelyváltozás 

Ismerteti a módosításokkal kiegészített napirendet. Tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy az előző esti Választmányi Ülésen a napirendi pontok 

felvételét követően a Választmány napirend-módosítást fogadott el. 

Ismerteti a Választmányi Ülésen elfogadott változatot: 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. Elnökválasztás 
4. Elnökségi tagok választása 
5. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása 
6. Választmányi tagok és póttagok választása 
7. A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának és 

tagönkormányzatainak Etikai Chartájának megerősítése 
8. A HÖOK álláspontja és javaslatai az OMHV fejlesztési lehetőségeiről 
9. A HÖOK álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények 

átláthatóságáról 
10. HÖOK Országos Hallgatói Egészségtervező Program 
11. Alapszabály-módosítás 
12. Egyebek 

 

Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek módosító javaslata. 

Módosító javaslat hiányában szavazásra bocsátja a végleges napirendet, 

amit a Közgyűlés egyhangúan elfogad. Felkéri Eszterhai Marcell elnököt, 

hogy tartsa meg beszámolóját. 

 



 

 

Eszterhai Marcell: Köszönt mindenkit a Közgyűlésen. Összefoglalja, hogy 

milyen rendezvények voltak a Szabadegyetemen tartott előző Közgyűlés 

óta. Kiemeli az EFOTT-ot, ahol az elnökség számos projektért felelt, valamint 

a Gólyatábor RoadShow-t, amely során 17 intézményt látogatott meg a 

HÖOK. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy szeptember óta aktívan foglalkozik a 

HÖOK a Jövőkép’24 projektjeivel. Megköszöni az intézmények és hallgatók 

segítségét az árvízi védekezésben. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 

megkezdődött a Vezetőképző szervezése, amire viszont jelentős a 

túljelentkezés, a HÖOK igyekszik alternatív lehetőségeket keresni a 

kapacitás növelésére. Megemlíti, hogy szervezés alatt van a HÖOK35 

Zárókonferencia és a Külhoni Program 10 Jubileumi Hétvége. Megemlíti, 

hogy a Közgyűléssel párhuzamosan zajlik a V4+ Hallgatói Szövetség 

jubileumi hétvége is. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Paragh Biankát, a HÖOK elnökhelyettesét, 

hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Paragh Bianka: Üdvözöl mindenkit és tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 

elmúlt időszakban az elnökségi tagokkal folytatott státuszbeszélgetéseket 

rendben megtartották. Megjegyzi, hogy a 2025-ös év SzezON-jának 

tervezési munkálatai megkezdődtek. Felsorolja azon eseményeket, 

amelyeken a HÖOK-ot képviselte a beszámolási időszak vége és a Közgyűlés 

között (Hallgatói Mozgalom Emléknapja, PE Gólyabál, Gloria Victis 

megemlékezés). Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy megkezdődtek a 

Jövőkép’24-gyel kapcsolatos projektek és kér mindenkit, hogy igyekezzen 

részt venni a munkacsoportok munkájában. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Zelenák Dávid szervezetfejlesztésért felelős 

alelnököt, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 



 

 

Zelenák Dávid: Üdvözöl mindenkit, majd reagál a Vezetőképző visszajelző 

kérdőívében megfogalmazottakra. Biztosítja a Közgyűlést, hogy a soron 

következő vezetőképzőn nagyobb figyelmet fog a HÖOK fordítani a 

szekciókon kívüli ismerkedésre. Tájékoztatja a Közgyűlést a Neptun-

munkacsoport működéséről, valamint megkéri az intézményeket, hogy 

vegyenek részt aktívan a munkában. Megköszöni az árvízvédelemben 

nyújtott segítséget. Ösztönzi a Hallgatói Önkormányzatokat arra, hogy 

építsék be működésükbe az önkénteskedést, például gyermekotthonok 

segítésével. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Bódig Péter rendezvényszervezésért felelős 

elnökségi tagot beszámolója megtartására. 

 

Bódig Péter: Üdvözöl mindenkit és kéri az intézményeket, hogy töltsék ki a 

Gólyatábor RoadShow visszajelző kérdőívét. Invitálja az intézményeket a 

Freeze és WinterBreak rendezvényekre és kéri, hogy promótálják a 

hallgatók körében.  

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Sövegjártó Virág tudományszervezésért és 

kutatásért felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Sövegjártó Virág: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy milyen eseményeken vett 

részt a beszámolási időszak vége és a Közgyűlés között (FEKOSZ Kol-Liga 

konferencia, Hallgatói Mozgalom Napja, pécsi OTDT Fórum, PE Gólyabál). 

Megkezdte az Eudcatio+ konferencia szervezését, valamint 

eredménytermékig vezette az Etikai Chartával foglalkozó munkacsoportot. 

Előadóként és érdeklődőként is invitálja a jelen lévőket a HÖOK35 

Zárókonferenciára. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a HÖK Képviselői Kutatás 

lezárult és elérhető a honlapon. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri önmagát, mint a diákjólétért felelős elnökségi 

tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Jövőkép’24-en belül megkezdte az 

ösztöndíjakkal kapcsolatos felmérést, amiben kéri az intézmények 

támogatását. 

Felkéri Nagy Róbert László sportért felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg 

beszámolóját. 

 

Nagy Róbert László: Üdvözöl mindenkit, tájékoztatja a Közgyűlést a Tekerj 

az EFOTT-ra! és a Fuss az EFOTT-ra! programok eredményeiről, valamint 

arról, hogy felmérte, hogy milyen szabályozás vonatkozik a hallgatók lelki 

egészségére. További feladatként jelöli meg, hogy egy szakmai szervezettel 

együttműködve egy univerzálisan alkalmazható javaslatcsomagot állítson 

össze az egyetemek részére a lelki egészség kapcsán. Felhívja az EHÖK 

elnökök figyelmét, hogy töltsék ki az egyetemi testneveléssel kapcsolatos 

kérdőívet. Az Egészségtervezőről külön napirendi pontban fog beszámolni. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Varga Levente szakmai szövetségekért felelős 

elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Varga Levente: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az MRK-val együttműködve 

idén is megkezdődött az Európai Tanács döntéshozatalát szimuláló 

program szervezése. Emlékezteti a megjelenteket, hogy még vár 

jelentkezőket az Átlátható Képzések Munkacsoportba – kiemelve az agrár-, 

bölcsész-, műszaki- és informatikai terület hiányát. A Közgyűlés megértését 

kéri, hogy nincs mindig jelen a V4+ Hallgatói Szövetség jubileumi 

ünnepsége miatt. Zárásként megköszöni, hogy az elmúlt két évben az 

elnökség tagja lehetett és itt dolgozhatott, az új elnökségnek pedig sok 

sikert kíván. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Dibusz Bendegúz külügyekért felelős 

elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Dibusz Bendegúz: Köszönt mindenkit, elnézést kér a késés miatt, aminek 

oka a V4+ Hallgatói Szövetség jubileuma. Köszönetet mond a Közgyűlésnek, 

a HÖOK elnökségének és Eszterhai Marcellnek, hogy az elmúlt két évben itt 

dolgozhatott. Kiemeli, hogy a nemzetközi terület fontos a HÖOK és a hökök 

számára és hogy ebben elengedhetetlen a nemzetközi jelenlét. Megköszöni 

az NKE EHÖK támogatását és sok sikert kíván az új elnökségnek. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Vályi Nagy Dávid hallgatói szolgáltatásokért 

felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Vályi Nagy Dávid: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a biciklitárolós projekt 

keretében 13 intézmény 48 tárolót fog kapni, a telepítés hamarosan 

megkezdődik. Kéri, hogy az intézmények töltsék ki az önkéntességgel 

kapcsolatos kérdőívet, hogy megkezdődhessen a hálózat szervezése. 

 

Dr. Horváth Dominik: Felkéri Nagy Pétert, hogy tartsa meg a Felügyelő 

Bizottság tájékoztatóját. 

 

Nagy Péter: Felszólítja az intézményeket, hogy küldjék az adatszolgáltatást, 

ugyanis 63 intézményből ezt 15 tette meg. Tagdíjtartozása 5 intézménynek 

van, ők nincsenek jelen a rendezvényen, de tájékoztatja őket. 

 

Dr. Horváth Dominik: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Felügyelő Bizottság 

tájékoztatójáról nincs szavazás. Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e 

valakinek kérdése Paragh Bianka elnökhelyettes beszámolójához. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 



 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Paragh 

Bianka elnökhelyettes beszámolóját. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Zelenák Dávid szervezetfejlesztésért felelős alelnökhöz. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Zelenák Dávid 

szervezetfejlesztésért felelős alelnök beszámolóját. 

 

 Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Bódig Péter rendezvényszervezésért felelős elnökségi taghoz. 

Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Bódig Péter 

rendezvényszervezésért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Dibusz Bendegúz külügyekért felelős elnökségi taghoz. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Dibusz 

Bendegúz külügyekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

 Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Sövegjártó Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős 

elnökségi taghoz.  

 

Dr. Weiszburg Tamás jelzi hozzászólási szándékát. 



 

 

 

Nagy Péter: Jelzi, hogy egy szimpátiaszavazással támogatnia kell a 

Közgyűlésnek, hogy Dr. Weiszburg Tamás felszólalhasson. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy támogatják-e, hogy 

Dr. Weiszburg Tamás megkapja a hozzászólás jogát. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja Dr. 

Weiszburg Tamás hozzászólási jogát. 

 

Dr. Weiszburg Tamás: Bemutatkozik, mint az OTDT elnöke. Megemlíti, 

hogy a múlt héten Eszterhai Marcellel és a rektorokkal egy fontos 

kerekasztal-beszélgetésen vett részt a hallgatók helyzete kapcsán. Dicséri a 

jelenlévőket, hogy jelenlétükkel társadalmi felelősségvállalást jeleznek. 

Örömét fejezi ki, hogy egyre több kari HÖK keresi a kapcsolatot a TDK 

szervezettel. Köszöni a partneri együttműködést és reményét fejezi ki annak 

folytatásában. 

 

Eszterhai Marcell: Köszöni a hozzászólást és biztosítja Dr. Weiszburg 

Tamást, hogy számíthat a HÖOK és a hallgatói önkormányzatok 

közösségére a későbbiekben is. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Sövegjártó Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős 

elnökségi taghoz. További kérdés hiányában szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Sövegjártó 

Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős elnökségi tag 

beszámolóját. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Dr. Horváth Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag 

beszámolójához.  Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Dr. Horváth 

Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Nagy Róbert László sportért felelős elnökségi tagnak a 

beszámolójához.  Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Nagy Róbert 

László sportért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Varga Levente szakmai szövetségekért felelős elnökségi tagnak a 

beszámolójához. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Varga Levente 

szakmai szövetségekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

I Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Vályi Nagy Dávid hallgatói szolgáltatásokért felelős elnökségi 

tagnak a beszámolójához. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Eszterhai Marcell elnöki beszámolójához.  

 



 

 

Rybár Petra: Jelzi, hogy meg szeretné megindokolni szavazatát. Sajnálatát 

fejezi ki, hogy a HÖOK 17 intézményt látogatott meg a Gólyatábor RoadShow 

során, viszont az NKE-n nem jelent meg. Sajnálattal vette tudomásul, hogy 

nem kötelező opcióként a HÖOK nem biztosította a kitelepülést, viszont a 

gólyatábor esti részére szívesen lejött. 

 

Eszterhai Marcell: Visszautasítja, hogy a HÖOK bárhová csak az esti 

program kedvéért menne le. Megemlíti, hogy a Szabadegyetemen 

elhangzott, hogy csak azon gólyatáborokba visz a HÖOK kitelepülést, ahol 

kötelező állomásként szerepelhet, mivel a szervezet számára jelentős 

emberi és anyagi erőforrást igényelnek a kitelepülések.  

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

további kérdése Eszterhai Marcell beszámolójához. További kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

  

A Közgyűlés 306 igen, 7 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Eszterhai 

Marcell elnöki beszámolóját. 

 

Eszterhai Marcell: Megköszöni Dibusz Bendegúz munkáját, aki 

megerősítette a külügyi területet, növelte a HÖOK jelenlétét az ESU-ban és 

a nemzetközi térben, valamint becsatornázta hazai használatra a 

nemzetközi szinten elfogadott anyagokat, dokumentumokat. Megköszöni 

Varga Levente munkáját, kiemeli szakmai és emberi kvalitásait, valamint 

átadja a leköszönő elnökségi tagok búcsúajándékait. 

 

Rybár Petra: Az NKE nevében megköszöni Dibusz Bendegúz hallgatókért 

folytatott munkáját.  

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Rátér a harmadik napirendi pontra (Elnökválasztás). 

Felkéri Eszterhai Marcell elnökjelöltet, hogy mutassa be elnöki programját.  

 

Eszterhai Marcell: Újfent köszönti a megjelenteket, külön kiemelve rektor 

Dr. Miseta Attila Rektor Urat, Dr. Weiszburg Tamás Elnök Urat és a DOSZ 

képviselőit. Megköszöni azon intézmények támogatását, akik az elnöki 

tisztségre jelölték. Az elmúlt két év tapasztalatként a hallgatókban és a 

hallgatói képviselőkben nevezi meg a HÖOK legfontosabb erőforrásaként. A 

HÖOK sikerének értékmérőjeként tekint arra, ha a szervezet anyagai, 

döntései intézményi szinten megjelennek. Kijelenti a mobilitási ablak NFTV-

be kerülése kapcsán, hogy nem csak a törvénymódosítás elérése, hanem a 

betartás nyomonkövetése is a hallgatói mozgalom feladata. Az elnöki ciklus 

eredményeiként bemutatja az árvízvédelmet, a nemzetközi területen 

erősödő magyar jelenlétet, a mesterséges intelligenciával kapcsolatos 

javaslatokat, a HÖOK rendezvényein és képzésein növekvő intézményi 

megjelenést, a Tali az egyetemen projektet, a Közéleti Kört, a HÖK Képviselői 

Kutatást, az intézményi felvételi pontokkal foglalkozó anyagot, a KKK-

projektet, a Gólyatábor RoadShow-t, a külhoni partnerekkel kialakított 

kapcsolatot, a Vezetőképzőkön megjelenő elnöki szekciót, a MAB 

munkájába való nagyobb bevonódást, a HÖOK történetének és történeti 

előzményeinek aktív feldolgozását, az ESU elnökségi tag adását, a Forinyák 

Géza megemlékezéseket, a Diaszpóra Mentorprogram működését és a 

Diaszpóra Kutatást, a HÖOK Kispályás Focikupát, a Quizmániát, az Educatio+ 

konferenciát. Megköszöni az elnökségi tagok és a hallgatói önkormányzatok 

munkáját ezek megvalósításában. Kéri a Közgyűlést, hogy a továbbiakban is 

segítsék a HÖOK munkáját a Jövőkép’24 programban megfogalmazott 

érdekképviseleti területek mentén. Elnöki programját ezen program 

megvalósítását segítő dokumentumnak tekinti, amelynek fontos célja volt, 

hogy növelje a HÖOK munkájának nyomon- és számonkérhetőségét, 

valamint a feladatok szervezését. A program az alábbi makrotémák köré 



 

 

szerveződik: érdekképviseelet, HÖOK által szervezett képzések, 

szabályzatok, nemzetközi tevékenység, közösségépítés, 

szolgáltatásfejlesztés. A HÖOK és a hallgatói mozgalom céljaként nevezi 

meg, hogy megfelelő feltételeket biztosítson a hallgatóknak ahhoz, hogy 

eredményes, kiegyensúlyozott és a jövő kihívásaira felkészült 

munkavállalókká, vállalkozókká, vezető értelmiségiekké váljanak. Köszöni 

csapata munkáját a program összeállításában és várja a kérdéseket. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e kérdés vagy 

hozzászólás az elnöki program kapcsán. Ennek hiányában megkéri Nagy 

Pétert, hogy ismertesse az elnökválasztás menetét.  

 

Nagy Péter: A szavazás menetének ismertetése előtt kéri a Közgyűlést, hogy 

a szavazatszámlálás meggyorsítása érdekében támogassák, hogy a jelen 

nem lévő Barcsa Levente felügyelő bizottsági tag helyett Sereg Zsombor, a 

PTE EHÖK Ellenőrző Bizottságának elnöke kiegészítse a Felügyelő 

Bizottságot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja, hogy Sereg 

Zsombor legyen a választmányi tagokat és póttagokat számláló bizottság 

elnöke. 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az elnökválasztás a 314-es 

teremben fog zajlani és kéri a szavazati joggal rendelkezőket, hogy a szünet 

elején járuljanak az urnához. Felszólítja azokat, akik nem írták alá a 

Közgyűlés kezdete előtt az összeférhetetlenségi nyilatkozatot, azok tegyék 

meg.   

Eszterhai Marcell: Nyomatékosítja, hogy egy elnöki program 

megszavazásáról van szó és kéri a Közgyűlés tagjait, hogy kérdezzenek, 

szóljanak hozzá programjához. 



 

 

 

 Kovács Iván: Megköszöni, hogy az elnöki programban külön pontban 

szerepel az egyházi fenntartású egyetemek helyzete és megújult formában 

újra létrejöhet az egyházi régió, aminek hiányát az egyházi intézmények 

érzékelték az elmúlt két évben.  

 

Eszterhai Marcell: Köszöni az egyházi intézmények proaktivitását a 

témában és kéri, hogy a közeljövőben keressék fel a HÖOK-ot további 

egyeztetések kapcsán. 

 

Dr. Horváth Dominik: Egyéb hozzászólás hiányában elrendeli a szavazási 

szünetet és jelzi, hogy 12 óra 30 perckor folytatódik az ülés.  

 

SZÜNET 

 

Dr. Horváth Dominik: Újra üdvözöl mindenkit. Kéri a Felügyelő Bizottságot, 

hogy ellenőrizze az ülés határozatképességét. 

 

Nagy Péter: Kéri a jelen lévőket, hogy emeljék fel mandátumukat. 

Megállapítja, hogy 308 mandátum van jelen, úgyhogy ellenőrzést kér. 

Újraszámolás után megállapítja, hogy mind a 313 mandátum jelen van. 

Ismerteti a szavazás eredményét. 

 

A Közgyűlés 271 igen, 39 nem és 3 érvénytelen szavazat mellett 

megszavazta Eszterhai Marcellt a HÖOK elnökének a következő elnöki 

ciklusban.  

 

Eszterhai Marcell: Köszöni a Közgyűlés támogatását és ígéretet tesz az 

együttműködésre, valamint arra, hogy meggyőzze munkájával azokat is, 

akik ellene szavaztak. 



 

 

 

Nagy Péter: Gratulál Eszterhai Marcellnek. Kéri a Közgyűlést, hogy 

támogassák a Választmány által előző este egyhangúan támogatott 

felvetést, miszerint összevont szavazást rendeljenek el az elnökségi tagok, 

felügyelő bizottsági tagok, választmányi tagok és választmányi póttagok 

esetében. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja az összevont 

szavazás lebonyolítást az elnökségi tagok, felügyelő bizottsági tagok, 

választmányi tagok és választmányi póttagok esetében. 

 

Nagy Péter: Ismerteti az elnökségi tagokat számláló bizottságot: Nagy Péter 

(FB, DE), Kovács Iván (PPKE), Varga Dévald Olivér (PE).  

Ismerteti a felügyelő bizottsági tagokat számoló bizottságot: Kulyó Gergő 

(FB, EKKE), Veliczky Zsófia (BME), Míg András (ELTE).  

Ismerteti a választmányi tagokat és póttagokat számoló bizottságot: Sereg 

Zsombor (PTE), Tolnai Bence (MATE), Árva Krisztián (BGE), Rózsa István 

Ádám (NKE), Kovács Zsombor (ÓE).  

 

Nagy Péter: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy támogatja-e az elnökségi 

tagokat számláló bizottságot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja az elnökségi 

tagokat számláló bizottságot. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy támogatja-e a felügyelő 

bizottsági tagokat számláló bizottságot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja a felügyelő 

bizottsági tagokat számláló bizottságot. 



 

 

 

Nagy Péter: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy támogatja-e a választmányi 

tagokat és póttagokat számláló bizottságot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja a 

választmányi tagokat és választmányi póttagokat számláló bizottságot. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkezdi a negyedik napirendi pont (Elnökségi 

tagok választása) tárgyalását és felkéri Eszterhai Marcellt, hogy mutassa be 

az elnökségi tagjait, akiket jelölni szeretne. 

 

Eszterhai Marcell: Jelöli Paragh Biankát a HÖOK elnökhelyettesének. 

 

Jelöli Zelenák Dávidot szervezetfejlesztésért felelős alelnöknek. 

 

Jelöli Dr. Ábrahám Tamást jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi 

tagnak. 

 

Jelöli Bódig Péter Istvánt rendezvényszervezésért felelős elnökségi tagnak. 

 

Jelöli Dr. Horváth Dominikot diákjólétért felelős elnökségi tagnak. 

 

Jelöli Koós Bálint Györgyöt külügyekért felelős elnökségi tagnak. 

 

Jelöli Nagy Róbert Lászlót sportért és egészségért felelős elnökségi tagnak. 

 

Jelöli Sövegjártó Virágot tudományszervezésért és kutatásért felelős 

elnökségi tagnak. 

 



 

 

Jelöli Vályi Nagy Dávidot hallgatói szolgáltatásokért és önkénteskedésért 

felelős elnökségi tagnak. 

 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Paragh Biankát, hogy vállalja-e a jelölést, és fennáll-

e összeférhetetlenség.  

 

Paragh Bianka: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Zelenák Dávidot, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Zelenák Dávid: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Dr. Ábrahám Tamást, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Bódig Péter Istvánt, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Bódig Péter István: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Dr. Horváth Dominikot, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Koós Bálint Györgyöt, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Koós Bálint György: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Nagy Róbert Lászlót, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Nagy Róbert László: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Sövegjártó Virágot, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Sövegjártó Virág: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megkérdezi Vályi Nagy Dávidot, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Vályi Nagy Dávid: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Megköszöni a válaszokat és visszaadja a szót a levezető 

elnöknek. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e kérdés az 

elnökségi tagokhoz. Kérdés hiányában megnyitja az ötödik napirendi 

pontot (Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása) és felkéri Nagy Pétert, 

hogy mutassa be a Felügyelő Bizottság jelöltjeit.  

 

Nagy Péter: Első jelöltként bemutatja Barcsa Levente Koppányt (ÓE), aki 

családok miatt nem tud jelen lenni. Második jelöltként bemutatja Varga 

Dévald Olivért (PE). Harmadik jelöltként bemutatja önmagát (DE). 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi Nagy Pétert, hogy Barcsa Levente 

Koppány nyilatkozott-e arról, hogy vállalja-e a jelölést, és fennáll-e 

összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Barcsa Levente Koppány 

írásban jelezte, hogy vállalja a jelölést és nem áll fenn összeférhetetlenség.  

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi Nagy Pétert, hogy vállalja-e a jelölést, és 

fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Nagy Péter: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn összeférhetetlenség. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi Varga Dévald Olivért, hogy vállalja-e a 

jelölést, és fennáll-e összeférhetetlenség. 

 

Varga Dévald Olivér: Vállalja és kijelenti, hogy nem áll fenn 

összeférhetetlenség. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése. Kérdés hiányában áttér a hatodik napirendi pontra (Választmányi 

tagok és póttagok választása) és visszaadja a szót Nagy Péternek.  



 

 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy minden körzetbe annyi jelölt 

érkezett, amennyi lehetséges, így a szavazatoknál nincs konfrontáció. 

Ismerteti a jelölteket: 

 

A körzet: Tábori Sára (MTE) – választmányi tag, Sánta Barbara (EJF) – 

választmányi tag, Sárosi Bence (EJF) – választmányi póttag 

 

B körzet: Elek Liliána (EKKE) – választmányi tag, Rybár Petra Réka (NKE) – 

választmányi tag, Kovács Iván (PPKE) – választmányi tag, Deák Melinda Zóra 

(NKE) – választmányi póttag, Áncsán Dóra (PE) – választmányi póttag 

 

C körzet: Batta András (ÓE) – választmányi tag, Gecsey Réka Csenge (SE) – 

választmányi tag, Kiss Martin Tamás (MATE) – választmányi tag, Sándor 

Brigitta Linda (SZE) – választmányi póttag, Modroczky Ferenc (ÓE) – 

választmányi póttag, Szvitan Dorián (MATE) – választmányi póttag, Nagy 

Imre Richárd (SE) – választmányi póttag 

 

D körzet: Žemlička Adrián (SJE) – választmányi tag, Dudás Benjámin (VIFÓ) 

– választmányi póttag 

 

E körzet: Balogh Dávid (BGE) – választmányi tag, Lévai Imre (BME) – 

választmányi tag, Kőszegi Gergő (PTE) – választmányi tag, Szentesi Sándor 

(SZTE) – választmányi tag, Csont István (DE) – választmányi tag, 

Domboróczky Balázs (ELTE) – választmányi tag, Buzár Patrik Gábor (BGE) – 

választmányi póttag, Langár Ákos István (BME) – választmányi póttag, 

Kulcsár Zoltán (PTE) – választmányi póttag, Zöld Endre (SZTE) – választmányi 

póttag, Németh Kevin (DE) – választmányi póttag, Mig András (ELTE) – 

választmányi póttag 

 



 

 

Nagy Péter: Megkéri a jelölteket, hogy ha valaki kimaradt, az jelezze. Ezután 

tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a szavazólapok készítésekor Sárosi Bence 

neve lemaradt, így rá külön szavazólapon kell szavazni. Megkéri a 

szervezőket, hogy segítsenek abban, hogy hol fog zajlani a szavazás. 

 

Dr. Horváth Dominik: Elrendel egy óra szavazási szünetet, így a Közgyűlés 

14:00-kor folytatódik. Megkéri Kőszegi Gergőt, hogy mutassa meg a 

mandátumot vivőknek, hogy hol fog zajlani a szavazás. 

 

szünet 

 

Dr. Horváth Dominik: Köszönt mindenkit és átadja a szót a Felügyelő 

Bizottságnak. 

 

Nagy Péter: Jelzi, hogy egyelőre a választmányi tag és választmányi póttag 

szavazások eredményét nem tudja ismertetni, mivel még tart a 

szavazatszámlálás. Ismerteti az elnökségi tag választás eredményeit: 

 

A Közgyűlés 281 igen, 15 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Paragh Biankát.  

 

A Közgyűlés 281 igen, 14 nem és 18 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Zelenák Dávidot. 

 

A Közgyűlés 296 igen, 0 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Bódig Péter Istvánt.  

 

A Közgyűlés 274 igen, 22 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Dr. Horváth Dominikot. 

 



 

 

A Közgyűlés 275 igen, 21 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Koós Bálint Györgyöt. 

 

A Közgyűlés 295 igen, 0 nem és 18 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Nagy Róbert Lászlót. 

 

A Közgyűlés 296 igen, 0 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Sövegjártó Virágot. 

 

A Közgyűlés 273 igen, 23 nem és 17 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Vályi Nagy Dávidot. 

 

Nagy Péter: Gratulál a megválasztott elnökségnek és sikeres munkát kíván. 

Jelzi, hogy a felügyelő bizottsági tag választások esetén három szavazatot 

több újraszámlálás után sem találtak, így tehát 313 helyett összesen 310 

szavazat érkezett be, Ismerteti a felügyelő bizottsági tag választások 

eredményeit: 

 

A Közgyűlés 286 igen, 1 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Varga Dévald Olivért. 

 

A Közgyűlés 279 igen, 8 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Barcsa Levente Koppányt. 

 

A Közgyűlés 281 igen, 6 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Nagy Pétert. 

 

Nagy Péter: Megköszöni a Közgyűlés bizalmát és visszaadja a szót. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Megnyitja a hetedik napirendi pontot (A Hallgatói 

Önkormányzatok Országos Konferenciájának és tagönkormányzatainak 

Etikai Chartájának megerősítése) és átadja a szót Eszterhai Marcellnak. 

 

Eszterhai Marcell: A napirendi pont előzményeként emlékezteti a 

Közgyűlést, hogy az augusztusi Választmányi Ülés során a Választmány 

határozott, hogy az Etikai Chartát felül kell vizsgálni. Megköszöni a 

munkacsoport, valamint az azt vezető Sövegjártó Virág munkáját és átadja 

a szót.  

 

Sövegjártó Virág: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Etikai Charta 10 éve jött 

létre és bár jó alapot nyújtott a munkához, az aktualizálás szükséges volt. Az 

egyik legfontosabb változtatásként kiemeli a közös értékvállalást, amellyel 

kiegészült a dokumentum: "Közös értékeinknek tekintjük a közösségépítő 

szellemet, a nyílt kommunikációt, az átláthatóságot, az egyetemi 

hagyományok ápolását és az esélyegyenlőség szem előtt tartását. Valljuk 

továbbá, hogy a mindennapi érdekképviseleti tevékenység elvégzéséhez 

elengedhetetlen az empatikus hozzáállás, a hitelesség, a szorgalom, 

valamint a felkészültség." A másik fontos változásként azt említi, hogy a 

dokumentumot kiegészítették azzal, hogy a Közgyűlés köteles lesz 

háromévente felülvizsgálni az Etikai Chartát. Megköszöni a 

munkacsoportban részt vevők munkáját és várja a kérdéseket, 

hozzászólásokat. 

 

Lévai Imre: Utal arra, hogy véleményét már az előző esti Választmányi 

Ülésen is kifejtette, ami szerint közös döntés született arról, hogy az Etikai 

Charta felülvizsgálatra kerüljön, azonban ebbe az intézmények nem 

fektettek munkát. Megköszöni a munkát a munkacsoportban 

képviselőknek, valamint Sövegjártó Virágnak és megjegyzi, hogy volt olyan 

megbeszélés, amelyen a munkacsoport-vezető mellett mindössze két BME-



 

 

s képviselő volt jelen. Elfogadhatatlannak tartja, hogy a tagintézmények 

nem vettek részt a munkában. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e egyéb 

hozzászólás. További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az Etikai 

Charta és a mellékletek elfogadását.  

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatta az Etikai 

Charta és a mellékletek elfogadását.  

 

Dr. Horváth Dominik: Megnyitja a nyolcadik napirendi pontot (A HÖOK 

álláspontja és javaslatai az OMHV fejlesztési lehetőségeiről) és átadja a szót 

Eszterhai Marcellnek. 

 

Eszterhai Marcell: Javasolja, hogy cseréljék meg a napirendi pontokat, mivel 

Varga Levente még nem ért vissza a V4+ Hallgatói Szövetség jubileumi 

hétvégéjéről. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy támogatják-e, hogy a 

Közgyűlés Varga Levente visszatérte után tárgyalja a nyolcadik napirendi 

pontot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatta, hogy Varga 

Levente visszatérte után tárgyalja a nyolcadik napirendi pontot. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megnyitja a kilencedik napirendi pontot (A HÖOK 

álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények átláthatóságáról) és 

átadja a szót Bódig Péternek. 

 

Bódig Péter: Megjegyzi, hogy nem fog túl részletesen beszélni, mivel a 

tárgyalt dokumentumot mindenki megkapta. Tájékoztatja a Közgyűlést, 



 

 

hogy intézményenként megvizsgálták, hogy hol és hogyan érhetőek el a 

tantárgyi követelmények, tantárgyi adatlapok és ezek alapján állítottak 

össze egy javaslatot. A javaslat első része, hogy az egyetemek hozzanak létre 

olyan, mindenki számára és mindenhonnan elérhető felületet, ahol a 

tantárgyi követelmények elérhetőek. A javaslat második része egy három 

részből álló tantárgyi adatlap minta, amelyben szerepel tantárgyleírás, 

tantárgykövetelmények és tanulási eredmények, valamint a 

tantárgytematika. Kiemeli, hogy az ilyen egységes TAD-ok segítenék az 

intézmények közötti tárgyelfogadtatást. Biztosítja a Közgyűlést, hogy 

amennyiben elfogadja a dokumentumot, azt egy szakemberrel való 

átvizsgálás után a MAB irányába fogja továbbítani. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

hozzászólása. Hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a „A HÖOK 

álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények átláthatóságáról” 

című dokumentumot. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta „A HÖOK 

álláspontja és javaslatai a tantárgyi követelmények átláthatóságáról” című 

dokumentumot. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megnyitja a nyolcadik napirendi pontot (A HÖOK 

álláspontja és javaslatai az OMHV fejlesztési lehetőségeiről)  és átadja a szót 

Varga Leventének. 

 

Varga Levente: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az elvégzendő feladat a 

Jövőkép’24 programban is szereplő OMHV javaslatcsomag kidolgozása volt. 

Megköszöni azok közreműködését, akik az ezzel kapcsolatos kérdőívet 

kitöltötték. A dokumentum azt rögzíti, hogy az egyetemi polgároknak hozzá 



 

 

kell férnie az oktatók OMHV-eredményeihez, valamint ezeknek meg kell 

jelenniük a kurzusfelvételi eljárás és az oktatói előmenetel kapcsán is. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

hozzászólása.  

 

Fiser Bence: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az OMHV-eredmény csatolása 

a tanári pályázatok esetén már kötelező elem, úgyhogy olyan javaslat ne 

kerüljön megfogalmazásra, ami már meglévő gyakorlat.  

 

Varga Levente: Elismeri, hogy a megfogalmazás félreérthető, azonban azzal 

indokolja, hogy az egyetemi oktatói munkának az oktatói munka legalább 

felét az oktatás kell, hogy kitegye és a pályázatokban ennek megfelelő 

arányban kell szerepelnie az oktatói tevékenységnek. Biztosítja a Közgyűlést, 

hogy elfogadás esetén módosítja, egyértelműsíti a szövegváltozatot. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e egyéb 

hozzászólás. További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a 

dokumentumot.  

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta „A HÖOK 

álláspontja és javaslatai az OMHV fejlesztési lehetőségeiről” című 

dokumentumot. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megnyitja a tizedik napirendi pontot (HÖOK Országos 

Egészségtervező Program) és átadja a szót Nagy Róbertnek.  

 

Nagy Róbert: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a program egyik célja, hogy 

felmérje az egyetemi hallgatók egészségét, életmódját és ez alapján 

következtetéseket lehessen levonni, a másik pedig, hogy tudatos 



 

 

egészségnevelés történjen a generációban, amelynek kézzel fogható 

produktuma a kézzel fogható egészségterv. A szakmai hátteret a Debreceni 

Egyetem Családorvosi Tanszéke biztosítja. A program pilot verzióját is a DE 

egyik gólyatáborában, 300 emberes mintán végezték el. Bemutat egy 

anonim egészségtervet, amelyen szerepelnek az alapadatok, a mért adatok 

és jelölve vannak az eltérések. A táplálkozása alapján javaslatot kap, hogy mit 

érdemes növelni és csökkenteni, valamint szerepel sportterv, 

alkoholfüggőségi teszt, depresszió kérdőív, alvási terv és nikotinfüggőségi 

teszt is a kérdőívben. A résztvevők pedig megadhatnak saját 

egészségcélokat. Fejlesztési területként nevezi meg a mentális egészség 

megjelenítését. Megfogalmazza, hogy a minisztériumi támogatás 

megérkezése után több egyetemeken terveznek pilot verziókat végezni, 

valamint tervben van egy Educatio-ra való kitelepülés is. Tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy a programban részt vevő hallgatók szabadon választható 

kreditet kapnak részvételükért. Megköszöni a figyelmet és várja a 

kérdéseket. 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

hozzászólása. Hozzászólás hiányában tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a 

tizedik napirendi pontról nem szükséges szavazni, így megnyitja a 

tizenegyedik napirendi pontot (Alapszabály-módosítás). Átadja a szót 

Eszterhai Marcellnak. 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Alapszabályt technikai 

okokból, két ponton szükséges módosítani. Az első módosító javaslat a 

HÖOK székhelyének megváltozása. A második módosító javaslat pedig hat 

tagintézmény névváltoztatása miatt szükséges. Megkérdezi a Közgyűlést, 

hogy van-e kérdés. Kérdés hiányában visszaadja a szót. 

 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a választmányi tagok 

és póttagok szavazatszámlálása továbbra is zajlik. Tájékoztatja a Közgyűlést, 

hogy az Alapszabály-módosításról két részletben kell szavazni. Szavazásra 

bocsátja a székhelyváltoztatást. 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatta a HÖOK 

székhelyének módosítását.  

 

Dr. Horváth Dominik: Szavazásra bocsátja az alábbi intézmények nevének 

módosítását: 

 

A Közgyűlés 313 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta az alábbi 

névváltoztatásokat: 

 

Dr. Horváth Dominik: Lezárja a napirendi pontot és áttér a tizenkettedik 

napirendi pontra. Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

hozzászólása. 

 

Eszterhai Marcell: Megköszöni a Közgyűlés támogatását, gratulál az 

elnökségnek és jó munkát kíván. Megköszöni Pécsnek a szervezést és a 

házigazdaságot. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy öt perc kell még a 

szavazatszámlálás befejezéséig.  

 

Dr. Horváth Dominik: Megköszöni a bizalmat és átadja a szót Kőszegi 

Gergőnek. 

 

Kőszegi Gergő: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az elhúzódó időre 

tekintettel az ebédet öt óráig lehet elfogyasztani. Jelzi, hogy az esti program 

18:30 helyett 29:00-kor kezdődik. Megkér mindenkit, hogy a pass legyen 

mindenkinél a gálavacsora során is.  



 

 

Dr. Horváth Dominik: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy még tíz percre van 

szükség a szavazatok megszámlálásához, így javasolja, hogy addig készüljön 

el a csoportkép. Lezárja az ülést, valamint tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 

eredményhirdetést a kép készülte után fogja megtenni a Felügyelő 

Bizottság. 

 

SZÜNET 

 

Dr. Horváth Dominik: Megkéri a Felügyelő Bizottságot, hogy ismertesse a 

választmányi tagok és póttagok választásának eredményeit.  

 

Nagy Péter: Köszöni a szót és a szavazatszámlálók munkáját. Tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy 8 szavazat eltűnt, így 305 érvényes szavazat érkezett be, 

amely viszont az eredményt nem befolyásolta. Ismerteti a rendes tagok 

eredményei: 

 

A Közgyűlés 279 igen, 3 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Tábori Sárát a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 281 igen, 0 nem és 24 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Sánta Barbarát a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 232 igen, 52 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Rybár Petra Rékát a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 



 

 

A Közgyűlés 279 igen, 3 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Elek Liliánát a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 279 igen, 3 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Kovács Ivánt a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 279 igen, 4 nem és 23 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Varga Viktóriát a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

A Közgyűlés 279 igen, 3 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Batta Andrást a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 277 igen, 6 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Gecsey Réka Csengét a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 281 igen, 2 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Kiss Martin Tamást a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 283 igen, 0 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Balogh Dávidot a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 283 igen, 0 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Lévai Imrét a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 



 

 

A Közgyűlés 282 igen, 1 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Kőszegi Gergőt a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 280 igen, 3 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Szentesi Sándort a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 283 igen, 0 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Csont Istvánt a HÖOK 2025. évi Választmányának rendes 

tagjává. 

 

A Közgyűlés 268 igen, 13 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Domboróczky Balázst a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

A Közgyűlés 280 igen, 3 nem és 22 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Žemlička Adriánt a HÖOK 2025. évi Választmányának 

rendes tagjává. 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést a póttagok eredményeiről. Felhívja a 

figyelmet, hogy Sárosi Bence szavazólapjai külön voltak, rá 312 szavazat 

érkezett, míg a többiekhez 313. 

 

A Közgyűlés 301 igen, 0 nem és 11 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Sárosi Bencét a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 



 

 

A Közgyűlés 272 igen, 36 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Deák Melinda Zórát a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 307 igen, 0 nem és 6 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Molnár Melanit a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Áncsán Dórát a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

  

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Sándor Brigitta Lillát a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Modroczky Ferencet a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Szvitan Doriánt a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Nagy Imre Richárdot a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 



 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Buzár Patrik Gábort a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Langár Ákost a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Kulcsár Zoltánt a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Zöld Endrét a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 305 igen, 7 nem és 0 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Németh Kevint a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 292 igen, 14 nem és 7 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Míg Andrást a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

A Közgyűlés 308 igen, 0 nem és 5 érvénytelen szavazat mellett 

megválasztotta Dudás Benjámint a HÖOK 2025. évi Választmányának 

póttagjává. 

 

Nagy Péter: Gratulál a megválasztott választmányi tagoknak és 

póttagoknak. 
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Dr. Horváth Dominik: Megköszöni a részvételt és jó étvágyat kíván

mindenkinek.

Jegyzőkönyvet készítette:

Schwartzenberger Anna Liii

e 1095 Budapest, Soroksári Út 48. 0 info@hook.hu



Q HÖ. K Hciflgatói Önkormányzatok

JELENLÉTI ÍV

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje: 2024. október 26. 10:0 0

A Közgyűlés helye: Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Rákóczi üt 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

BH~ Sn~ ~ J~j~

~t~1E

13 (1’7Z L7 /~E(5 Z/C 9/1~’W EZ ~~~

~ T~~k (‘j~

(K ~„- ~2~í L/~o~

K~E LUpQ ~ ~~‘7 ~‘

~ ~1 E
\~h ~ C5a~I~y fl’I1/~
12í~,E 1-Í~io~ n~/JE~

1~ 1L~ ~

~-T~

E5LT 6 i—’ A’~ D

~LT~

EUTE

O 1053 Budapest Ferenciek tere 7-8. 0 info@hook.hu 0 06 70 339 9462 Q HÖOK



Q . • Hallgatói Önkormányzatok
Országos Konferenciája

JELENLÉT’ ÍV

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje: 2024. október 26. 10:00

A Közgyűlés helye: Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Rákóczi Út 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

c~~Fi’1

#~

~ -‘~J~

J1~&~V3€V ~O9i~

ci~

~~ ~ .‚ 4

~ J E h~ k a

~&‘~

~ A R,/~ ~ ~j~r

o ~‘~‘n
~IA

Dc~M

O 1053 Budapest. Ferenciek tere 7-8. Q info@hook.hu 0 0670339 9462 QHÖOK ~



Qöo.
I

Hallgatói Önkormányzatok
Országos Konferenciája

JELENLÉTI ÍV

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje:

A Közgyűlés helye:

2024. október 26. 10:00

Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Rákóczi Út 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

~ 7~E~JE~ ~

~
~ ~\j~’ j’M~

~ 6 )‘~1~ ~ ~J C H~ ‘~V 4 ~L ~

~ T ~ ~ ~4~Á4y1~I

\/4 ) Oil ~ ‚4~6 I / FJú~i ci~ P4L4~Tí 25~LTr~ ~
VA~Pn~1 ~A°’

~

~_[~ (~ ~

~1E .~‚.~~ ~

~
~ ~ ; ~

PTE (~~i~~DS

~ »~ L

j~k o~icJk~

~

~T_~

PT~

1053 Budapest. Ferenciek tere 7-8. O info@hook.hu 06 70339 9462 QHÖOK ~



Q “ Hallgatói Önkormányzatok
~JO Országos Konferenciája

JELENLÉTI ÍV

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje: 2024. október 26. 10:0 0

A Közgyűlés helye: Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Ró kóczi Út 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

9?TE rrv~ r~4~

~k o ~ ~-\ ~ ~~T~Y~
~Z~5 UL/A~J~

rA’Q~ ~ ‚4 L~’ ~

~LT L~ ~ 1 ~ú Cfu’ C’~Q ~ V

~ ~ ___ .

‚ /

t~(ooR~oczky

? ~~

— i~-’p’KC~í~. ~AL-A1~

~c”~’ Ah~ro~ ‚
‚~_ /~~W~1

~ ~‘ ~

0 1053 Budapest. Ferenciek tere 7-8. 0 irifo@hOok.hu 06 70 339 9462 Q HÖOK



Q .. HaHgatói Önkormányzatok
Országos Konferendája

JELENLÉTI [V

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje: 2024. október 26. 10:00

A Közgyűlés helye: Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Rákóczi Út 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

HQQk ~?4~ k~’
DE

HoO~ ~ L~i ~ Q~ ‘1/
~7

~ e$o~ ~./(I ‚.1” -‚

~TE
~~ ~-i~--------.~?T~ ~ ~ ~

! . ‚.‘

~

.1-I 60 ~- E~2JG (~TT:~A~::~

~

~ \(o~o~ ~CL

~1~J ~ ~I!p

~ ~ ~k’ru1o~j

PTF 2~~O(~ ‘) M Í~Á 2JL

~~*{ ~

1053 Budapest. Ferenciek tere 7-8. Q info@hook.hu 06 70339 9462 Q HÖOK ~I-K



Q Hallgatói Önkormányzatok
Országos Konferenciája

JELENLÉT’ ÍV

HÖOK TISZTÚJÍTÓ KÖZGYŰLÉS

A Közgyűlés ideje: 2024. október 26. 10:00

A Közgyűlés helye: Pécsi Tudományegyetem

Dr. Halasy-Nagy József Aula

7622 Pécs, Rákóczi Út 80.

INTÉZMÉNY/KAR NÉV ALÁÍRÁS

VEUCLKY ZSo~A

‚\J Qikd~3 ~~~r

‘i~I/~i p

~ j ~

~ / ~

~E ( L~O~

1~ ~j’-~-~

~W 4’~47
~ A~( ~

~1E

~iE~1ODÁ flILk~’ TÁW,~

0 1053 Budapest. Ferericiek tere 7-8. info@hook.hu 0 0670 339 9462 Q HÖOK


